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Eötvös Lóránd Tudományegyetem 

Damjanich utcai kollégium 

Diákbizottsági ülés 

 

Időpont: 2024.09.05 19:15 

Helyszín: Damjanich utcai kollégium B/607 (DB iroda) 

 

Előzetesen megküldött napirendi pontok: 

1. Elnöki beszámoló és aktuális ügyek 

 

Balassa Bence az ülést 19:17-kor megnyitja. 

Csoma Csenge kommunikációs referens és Sziva Nátán programszervező távollétében 

Balassa Bence elnök, Császár Klaudia alelnök és Árvai Balázs titkár jelenlétében zajlik 

az ülés. 

 

Jegyzőkönyvvezető választása: 

Balassa Bence a Diákbizottság Titkárát, Árvai Balázst kéri fel a jegyzőkönyv vezetésére. 

Árvai Balázs elfogadja a felkérést. 

Árvai Balázs jelölését a Diákbizottság nyílt szavazás során egyhangúan elfogadja. 

 

Napirendi pontok elfogadása: 

Balassa Bence ismerteti az előzetesen megküldött napirendi pontokat, nyílt szavazást 

kezdeményez azok elfogadására. 

A diákbizottság egyhangúan, 3 szavazattal elfogadja a napirendi pontokat. 

 

1. Napirendi pont: Elnöki beszámoló és aktuális ügyek 

Balassa Bence elnök először is köszönt mindenkit és hivatalosan is kellemes új 

szemesztert kíván. Ezután megköszöni a jelenlegi DB tagok segítségét, melyet a 

kollégiumi beiratkoztatás során, az új kollégisták Messenger csoportjában, illetve a DB 

iroda kitakarításában és átalakításában nyújtottak. 
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A következőekben Balassa Bence elnök felvezeti ötletét, mely szerint a DB irodában 

újonnan beszerelt nyomtató használatát mikor lehetne a kollégisták számára felajánlani. 

A csütörtöki napot javasolja. Császár Klaudia alelnök arra is gondol, hogy csütörtök 

esténként a hallgatók nem biztos, hogy tudni fognak a következő heti nyomtatnivaló 

dokumentumok létezéséről, erre Balassa Bence felajánlja az „SOS nyomtatás” 

lehetőségét: ha a hallgató jelzi, hogy sietősen nyomtatnia kell, a DB tagok segíthetnek a 

nyomtatásban a kijelölt időn kívül is. A tagok egyetértenek. Ezután a nyomtatási lehetőség 

reklámozása kerül tárgyalásra, többek közt szó esik Facebook csoporton való kiírásról és 

plakátokról. 

Balassa Bence megkérdezi a jelenlévő tagokat a következőleg tervezett kollégiumi 

program tervéről, melyet a távollévő Sziva Nátán programszervező tervezett meg. A 

program a kollégiumi lakók csapatokba szerveződéséből és különböző feladványok 

megoldásából fog állni számos állomáson a kollégium területén. 

Balassa Bence szóba hozza a Diákbizottság jövőjét, mint következő megbeszélnivalót. 

Számára evidenssé vált, hogy a jelenlegi bizottság felépítése a közeljövőben 

megváltozhat a tagok elköltözése, illetve közömbössége miatt. Megoldásnak új tagok 

meggyőzése a Diákbizottságba való csatlakozásra tűnik – hangsúly az UPK-n. Lehetséges 

új tagok kerülnek kitárgyalásra. Kiül a melankólia a tagok arcára. 

Balassa Bence kijelenti, hogy a kollégiumi konditerem felújítására a keret már elvileg 

megvan, ezért az újításokra a közeljövőben számíthatunk. A tagok reménykednek a 

mosókonyha és a lift ügyeinek mihamarabbi, hasonlóan progresszív fejleményeiben. A 

beszédtéma kicsit elkalandozik, a Dörmi legjobb ízein gondolkodnak a résztvevők. 

 

Balassa Bence az ülést 20:11-kor lezárja. 

 

 

 ………………………….     ………………………….

 Balassa Bence       Árvai Balázs 

      Diákbizottsági elnök           Titkár 

 

 

 

 

 


